
TILBAKEMELDING – evaluering fra kull 3 tannpleie, TPBAPRO-GER. 

 

Jeg registrerer at forelesningene er vel mottatt, at studentene føler at de har hatt nytte av 
disse og at majoriteten har vært på alle forelesningene. Siden protetikk ikke har hatt 
forelesninger i denne perioden, velger jeg å tolke det slik at dette gjelder forelesningene i 
Gerodontologi. MEN – de kritiske kommentarene som fremkommer er tydelig myntet på 
protetikkfaget – og gjelder trolig deres (kliniske) undervisning.  

At evalueringen i Gerodontologi slås i hartkorn med protetikkfaget, synes lite 
konstruktivt!!! – i forhold til eventuelle forbedringsmomenter i Gerodontologi. Evaluering 
av 2 fag slått sammen til ett, gir lite eller intet grunnlag for analyse av undervisningen i de 
respektive fag.  

Jeg ber derfor om at neste evaluering av Gerodontolgifaget IKKE kobles sammen med 
protetikk – (det blir som å evaluere vin ved å blande sammen rød og hvit vin – dvs 
meningsløst!). 
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